
Rada Miejska Nowa Słupia 

Radni-Sesja 

Protokół nr 3/2021 

XLI Sesja w dniu 25 marca 2021  

Obrady rozpoczęto 25 marca 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 16:14 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Cisłowski 

2. Bartosz Dutkiewicz 

3. Marcin Grzegorski 

4. Ryszard Karpiński 

5. Robert Klefas 

6. Sylwester Kozłowski 

7. Dawid Marzec 

8. Halina Misiurska 

9. Łukasz Nowak 

10. Ewa Pastuszyńska 

11. Rafał Piasecki 

12. Grzegorz Rapcia 

13. Jerzy Roman 

14. Adam Sałata 

15. Lidia Wiącek 

1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Bartosz Dutkiewicz otworzył obrady a następnie przywitał przybyłych gości. 

 

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

 
Przewodniczący Bartosz Dutkiewicz na podstawie listy obecności stwierdził quorum oraz oznajmił, że 

dzisiejsze obrady będą prawomocne. Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad 

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie quorum, przedstawienie porządku obrad. 

3. Przedstawienie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej z dnia 24 lutego 2021r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

5. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami.  

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2021-

2039, 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok, 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/22/2020 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 7 

kwietnia 2020r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, 



4) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de 

minimis na terenie Gminy Nowa Słupia, 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/100/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 

30 grudnia 2020r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 rok, 

6) w sprawie zlecenia kontroli doraźnej nie przewidzianej w rocznym planie pracy 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Słupi. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

Od razu tutaj chciałbym zgłosić wniosek formalny o wyrzucenie punktu 5 czyli sprawozdanie 

przewodniczącego Rady Miejskiej z działań pomiędzy sesjami z uwagi na to że 

przewodniczący jest dziś nieobecny wynikło to dosyć nagle i nie przekazał swojego 

sprawozdania także nie będziemy go mogli odczytać, także tutaj to będziemy musieli 

przegłosować czy ktoś jeszcze jakieś uwagi do porządku obrad chce wnieść? Nie widzę także 

przegłosuje my wyrzucenie punktu 5. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu 5 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Nowej Słupi z działań pomiędzy sesjami.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Ewa Pastuszyńska, Jerzy Roman, Adam Sałata, 

Lidia Wiącek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Łukasz Nowak 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Grzegorski, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia 

 

 

3. Przedstawienie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej z dnia 24 lutego 2021r. 

 

Przewodniczący Bartosz Dutkiewicz poinformował, że protokół był dostępny w biurze 

obsługi rady czy ktoś dzisiaj jakieś chce wnieść wnioski do protokołu nie widzę także 

wszystko jest ok. 

 

 

 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z prac pomiędzy sesjami. 

 



Burmistrz Andrzej Gąsior 

Bardzo dziękuję panie przewodniczący. Wysoka rado Szanowni państwo mieszkańcy 

oglądający nas na wizji internetowej sprawozdanie z prac pomiędzy sesjami od 24 lutego do 

25 marca. 25 lutego brałem udział w uroczystym pożegnaniu pracownika obsługi szkoły 

podstawowej w Nowej Słupi w związku z przejściem na emeryturę 26 lutego odbyłem 

spotkanie robocze z komendantem posterunku policji w Bodzentynie 1 marca odbyło się 

spotkanie z komendantem Wojewódzkim Państwowej Straży Pożarnej w Kielcach w sprawie 

dofinansowania zakupu średniego wozu bojowego dla jednostki OSP Nowa Słupia 2 marca 

brałem udział w spotkaniu z przedstawicielami komisji konkursowej rozstrzygającej konkurs 

architektoniczny na rewitalizację ulicy Świętokrzyskiej w Nowej Słupi w spotkaniu udział 

wzięło przedstawicielka pracowni architektonicznej która konkurs wygrała 3 marca odbyłem 

wizytę roboczą w ośrodku zdrowia w Rudkach 4 marca brałem udział w rozprawie sądowej w 

Sądzie Rejonowym w Ostrowcu Świętokrzyskim 5 marca podpisałem umowy na 

zaprojektowanie dwóch Dróg Powiatowych z firmą projektową która wygrała przetarg 8 

marca uroczyście wręczyłem okolicznościowe statuetki z okazji Dnia Kobiet w dwóch 

ośrodkach zdrowia w Nowej Słupi oraz w Rudkach 9 marca odbyłem spotkanie z prezesem 

Polskiego Związku Bokserskiego Grzegorzem Nowaczkiem spotkanie odbyło się w naszej 

gminie 11 marca odbyłem spotkanie robocze w Urzędzie Miasta Bodzentynie z burmistrzem 

Bodzentyna oraz komendantem posterunku policji w Bodzentynie 16 marca brałem udział w 

spotkaniu roboczym z udziałem dyrektora departamentu inwestycji i rozwoju 

Świętokrzyskiego Urzędu Marszałkowskiego w ramach prac w związku gmin Gór 

Świętokrzyskich w Bielinach 17 marca brałem udział w zdalnym posiedzeniu związku gmin 

Gór Świętokrzyskich 19 marca brałem udział w posiedzeniu komisji Oświaty Kultury zdrowia 

sportu i spraw społecznych Rady Miejskiej w Nowej Słupi 22 marca brałem udział we 

wspólnym zdalnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowej Słupi 23 marca 

wręczyłem uroczyście statuetki dla firmy Sar z Jeziorka z okazji 30 lecia istnienia firmy 24 

marca brałem udział wraz z przedstawicielem młodzieżowej rady miejskiej z Nowej Słupi w 

zdalnym spotkaniu podkomisji stałej do Spraw Młodzieży sejmowej Komisji Edukacji nauki i 

młodzieży polskiego parlamentu prowadzony przez posła Ziemi Świętokrzyskiej pana 

Andrzeja Kryja 24 marca brał em udział w wizytacji placu targowego w Rudkach wraz z 

przedstawicielem firmy ochroniarskiej grupa GT 24 marca odbyłem wizytą roboczą na placu 

budowy muzeum starożytnego hutnictwa oraz parku dziedzictwa Gór Świętokrzyskich. 

Dziękuję bardzo.  

 

5. Podjęcie uchwał: 

 

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Bardzo dziękuję przechodzimy do punktu to będzie przesunięte czyli do punktu piątego 

podjęcie uchwał. Pierwszy podpunkt w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Nowa Słupia na lata 2021-203 9 i w sprawie zmian w budżecie gminy Nowa Słupia na 

2021 rok. Uchwały omawialiśmy na wspólnym posiedzeniu komisji otwieram teraz dyskusje, 

czy ktoś ma jakieś uwagi do poniższych uchwał. W takim razie jeśli nigdy nie zgłasza się do 

wypowiedzi to ja chciałbym swój głos zgłosić mianowicie chciałbym się odnieść do punktu w 

budżecie o przekazaniu 10 000 na mistrzostwa w boksie. Moim z daniem uważam, że przy 

naszym obecnym zadłużeniu w tym roku ponad 40 milionowym Gminy przy braku pieniędzy 

na zadania gdzie kiedy radni zgłaszają zawsze jest problem bo nie ma pieniędzy pani skarbnik 

każe podawać źródła finansowania uważam że takie rozdawnictwo po prostu nas na to nie 

stać to jest zbyt hojne. Prócz tego mam tabelkę taką gdzie z wszystkich gmin dookoła i 

wynika z tej tabelki że praktycznie żadna z gmin nie przekazuje żadnych pieniędzy jedynie 

gmina Górno przekazuje 6 150 zł brutto jednak rozmawiałem z przewodniczącym Rady i 



wiem że do tej pory nie głosowali takiego, takiej kwoty, takiego przekazania pieniędzy, więc 

to też nie jest do końca także już przekazują. W gminie Łagów jest 2 000 które też oczekuje 

na decyzję skarbnika. W takim razie ja zgłaszam wniosek formalny aby na tym zadaniu 

pozostawić 2 000 a 8 000 z tego zadania przeznaczyć na utworzenie zadania Budowa 

świetlicy środowiskowej w Dębnie. Dziękuje. Panie Danielu potrzebujemy przerwy żeby 

utworzyć wniosek i głosować nad nim? To 2 minuty przerwy ogłaszam. Przepraszam za 

przedłużenie się przerwy ale były problemy z zalogowaniem się niektórych radnych do sesji 

że będziemy głosować wniosek formalny w sprawie obniżenia dofinansowania Polskiego 

Związku Bokserskiego do kwoty 2 000 zł pozostałą kwotę 8 000 zł przeznaczyć na 

utworzenie zadania Budowa świetlicy środowiskowej w Dębnie. Proszę o potwierdzenie 

kworum Marcin Grzegorowski jest? Dziękuję mamy 13 radnych głosujemy w sprawie 

obniżenia dofinansowania Polskiego Związku bokserskiego do kwoty 2 000 zł pozostałą 

kwotę 8 000 zł przeznaczyć na utworzenie zadania budowa świetlicy środowiskowej w 

Dębnie. Kto jest za proszę o przyciśnięcie przycisku kto jest przeciw kto się wstrzymał? 

Radny Łukasz Nowak jest z nami? 8 głosów za 5 przeciw dwóch nieobecnych wniosek 

przeszedł. Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w dyskusji na temat tych dwóch punktów 

wieloletniej prognozy finansowej i zmian w budżecie? Panie Danielu i Pani Agnieszko czy 

potrzebujemy czasu na wprowadzenie zmian?  

Skarbnik Edyta Durak 

Jeśli chodzi o czas potrzebny do zmiany no to Oczywiście że tak. Tylko proszę tutaj jeszcze 

doprecyzować ewentualnie czy to jest zadanie roczne czy wieloletnie bo brakuje mi tego 

stwierdzenia.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Wieloletnie  

Skarbnik Edyta Durak 

Dobrze więc poproszę nie wiem pół godziny na razie bo to i wpf i całą uchwałę. Jak będzie 

wcześniej to dam znać. Dobrze?  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

W takim razie ogłaszam pół godziny przerwy. Po przerwie przystąpiono do głosowania nad 

złożonym wnioskiem, 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

w sprawie obniżenia dofinansowania Polskiego Związku Bokserskiego do kwoty 2 000 zł. 

Pozostałą kwotę 8 000 zł przeznaczyć na utworzenie zadania "Budowa świetlicy 

Środowiskowej w Dębnie".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Dawid Marzec, Halina 

Misiurska, Łukasz Nowak, Jerzy Roman, Lidia Wiącek 

PRZECIW (5) 

Ryszard Karpiński, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Ewa Pastuszyńska, Adam Sałata 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia 

 

Więcej uwag ani wniosków nie zgłoszono. 



 

1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2021-

2039, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowa Słupia na lata 2021-

2039,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Jerzy Roman, 

Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (3) 

Sylwester Kozłowski, Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia 

 

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Nowa Słupia na 2021 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia 

 

3) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/22/2020 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 7 

kwietnia 2020r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/22/2020 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 7 

kwietnia 2020r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowych pożyczek w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Robert Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid 



Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Jerzy Roman, Adam Sałata, 

Lidia Wiącek 

PRZECIW (2) 

Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia 

 

4) w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de 

minimis na terenie Gminy Nowa Słupia, 

 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości udzielanych w ramach pomocy de minimis 

na terenie Gminy Nowa Słupia,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Robert 

Klefas, Sylwester Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa 

Pastuszyńska, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia 

 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/100/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

grudnia 2020r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2021 rok, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/100/20 Rady Miejskiej w Nowej Słupi z dnia 30 

grudnia 2020r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na 2021 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Robert Klefas, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Halina Misiurska, Łukasz Nowak, Ewa Pastuszyńska, Jerzy 

Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Karpiński 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia 

 

6) w sprawie zlecenia kontroli doraźnej nie przewidzianej w rocznym planie pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Słupi. 



 

 

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo Panie przewodniczący. Witam wszystkich mieszkańców Witam radnych 

chciałbym nawiązać do podpunktu 6 mianowicie mamy kontrolę doraźną ponieważ wpłynęło 

do nas pismo od pana przewodniczącego Rady Miejskiej Rafała Piaseckiego dotyczącego 

kontrolowania książki korespondencyjnej. Na komisji rewizyjnej całość komisji jednogłośnie 

opowiedziała się za tym że ten punkt należy przeprowadzić. Jednakże komisja rewizyjna jest 

tylko narzędziem w rękach całej rady. Stąd właśnie obecność tej uchwały na dzisiejszej sesji. 

Jeżeli chodzi o termin wydaje mi się że najkorzystniej i najbardziej takim elastycznym dla nas 

terminem do przeprowadzenia tej kontroli przedstawieniem protokołu to będzie do końca 

maja, ponieważ mamy ten czas covidu dzisiaj wyszły kolejne obostrzenia więc wydaje mi się 

że do końca maja razem z komisją rewizyjną. Dziękuje.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zlecenia kontroli doraźnej nie przewidzianej w rocznym planie pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Słupi..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Stanisław Cisłowski, Bartosz Dutkiewicz, Marcin Grzegorski, Ryszard Karpiński, Sylwester 

Kozłowski, Dawid Marzec, Łukasz Nowak, Jerzy Roman, Adam Sałata, Lidia Wiącek 

PRZECIW (2) 

Robert Klefas, Ewa Pastuszyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Halina Misiurska 

NIEOBECNI (2) 

Rafał Piasecki, Grzegorz Rapcia 

 

6. Sprawy różne. 

 

Radny Łukasz Nowak 

Dzień dobry witam wszystkich serdecznie panie burmistrzu mam takie pytanie ponieważ to 

dzisiaj dochodzą mnie takie głosy że gmina pozyskała 4 000 000 zł z funduszu inwestycji 

lokalnych gminie górskie Czy to jest prawda potwierdzone już czy jeszcze nie? Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Czy Pan burmistrz odpowie teraz?  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący tak to jest Szanowni państwo wiadomość z dnia dzisiejszego 

odbyła się konferencja w ministerstwie i pan Dworczyk przekazał informacje o uruchomieniu 

rządowego programu dla pomocy gminą górskim. 5 gmin województwa świętokrzyskiego 

zostało zaklasyfikowanych jako Gminy górskie są to gminy Nowa Słupia Bieliny, Baćkowice 

Bodzentyn oraz Waśniów. Szanowni państwo szanowni mieszkańcy środki które gmina Nowa 

Słupia dostała wynikają z tego jakie środki nasze były zainwestowane w latach 2016-2020 

jako środki inwestycyjne i to było 0,4 tych środków inwestycyjnych za te lata 2016-2020. W 

gminie Nowa Słupia zostało to wyliczone na poziomie 4 milionów zł jest to z tych gmin 

najwyższa kwota Gmina Bieliny kwota 3 262 707 zł gmina Baćkowice 1 950 000 zł gmina 



Bodzentyn 2 798 000 zł oraz Gmina Waśniów 1 930 000 zł. Więc jest duża kwota ona została 

wpisana jako dofinansowanie budowy oczyszczalni ścieków w Starej Słupi jako wkład 

finansowy naszej gminy i to na pewno pomoże naszej gminie przede wszystkim nie zadłużać 

naszej gminy i oczywiście pozwoli nam bezpiecznie przeprowadzić przetarg oraz wykonanie 

budowy oczyszczalni w Starej Słupi. Jesteśmy na etapie w tej chwili rozstrzygania tego 

przetargu firma została wyłoniona ale ponieważ zostało zastrzeżenie wniesione skarga do 

UOKiK, UOKiK w ciągu najbliższego miesiąca może półtora rozstrzygnie kwestie 

wyłonienia firmy i przystąpili byśmy oczywiście do podpisania umowy i budowy tak 

wyczekiwanej inwestycji przez wiele lat. Jest to wiadomość dla naszej gminy i to bym chciał 

bardzo serdecznie podziękować wszystkim radnym którzy tutaj przyczynili się do tego że ten 

budżet nasz w 2019 w 2020 podpisany udało się przeforsować bo to po prostu te środki dzięki 

temu że tym jednym głosem budżet został przegłosowany to te środki i nie tylko te 

poprzednie również do nas trafiły i pozwolą naszej gminie po prostu bezpiecznie inwestować 

i myślę że w 2023 roku Nasza Gmina gminą zupełnie inną niż na dzień dzisiejszy ale właśnie 

to dzięki tym środkom no i dzięki temu że podjęliśmy bardzo odważne decyzje inwestycyjne 

uda nam się je zrealizować. Jest to bardzo dobra wiadomość dnia dzisiejszego myślę że 

możemy się wszystkim mieszkańcami podzielić tą informacją i chciałbym tutaj przekazać 

mieszkańcom taką wiadomość że postaramy się te środki bardzo skrupulatnie wykorzystać na 

inwestycje nasze gminne. Chciałam bardzo podziękować jeszcze panu Łukaszowi za na 

śledzenie że tak powiem na bieżąco tych wiadomości dobrych dla naszej gminy. Dziękuję 

bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję ad vocem radny Łukasz Nowak.  

Radny Łukasz Nowak 

To nic innego nam nie zostało Panie Burmistrzu tylko podziękować wszystkim osobom że się 

do tego przyczyniły.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję radny Robert Klefas proszę bardzo.  

Radny Robert Klefas 

Panie przewodniczący Wysoka Rado z gratulacjami odnośnie przyznania tych środków 

wstrzymam się do momentu ich otrzymania zaksięgowania na pozycjach budżetowych do 

realizacji. Drobna uwaga czyli przeciwni wszystkiemu radni od 2015 roku nie pozwolili 

stworzyć i wykonywać inwestycji które w sumie owocują tym że pozyskujemy takie środki. 

Tak więc mniejszość środki przegłosowała budżet brawo. Następna uwaga jest następująca 

nie sądziłem że a żeby dostać się do przedszkola na terenie gminy Nowa Słupia to potrzeba 

startować w wyborach powszechnych. A tu jednak tak jest. Panie burmistrzu zwracam się 

jeszcze do pana burmistrza w związku z pana wypowiedzią podczas danego posiedzenia 

podkomisji sejmowej do Spraw Młodzieży Zgadzam się z pana mogą diagnozą stanu 

demokracji w naszej gminie, to prawda że młodzi muszą być wdrażani do tego ażeby 

budować tą demokrację, gdyż ostatnie referendum wskazało wiele ułomności w tym obszarze 

wskazało wiele ułomności na wszelkich płaszczyznach, które wręcz uniemożliwiały 

niektórym obywatelom wykonanie swojego obywatelskiego Konstytucyjnego przywileju. 

Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych? Radny Stanisław Cisłowski 

proszę bardzo.  

Radny Stanisław Cisłowski 

Ja kieruje pytanie do kierownika działu inwestycyjno gospodarczego pana Marka Partyki. 

Chciałem zapytać na jakim etapie jest opracowanie koncepcji budowy drogi od drogi 

powiatowej przy posesji numer 1 w kierunku lasu to jedno pytanie. Drugie pytanie na jakim 



etapie jest projektowanie oświetlenia ulicznego w miejscowości Dębno i chciałem się tuż 

wrócić do przewodniczącego obecnego dzisiaj na posiedzeniu z podziękowaniem za to że 

złożył wniosek żeby 8 000 wprowadzić nowe zadanie wieloletnie budowa świetlicy w Dębnie 

kwocie minimalna to kwota 8 000 zł. Dziękuję za to, dziękuję wszystkim radnym którzy 

przegłosowali ten wniosek. Wydaje mi się że małymi kroczkami dojdziemy do celu dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo. Dziękuję za podziękowania może kwota jest niewielka ale ziarnko do 

ziarnka  może się uzbiera jakaś rozsądnej kwocie nie za milion złoty ale w rozsądnej kwocie 

może się uda zbudować.  

Kierownik Marek Partyka 

Jeśli pan pozwoli to odpowiem Panu Radnemu. Więc panie radny jeśli chodzi o koncepcję 

drogi w Dębnie ta droga zarówno droga jak i oświetlenie jest ujęte w funduszu sołeckim dla 

miejscowości Dębno. Jeśli chodzi o tą drogę to będziemy już jesteśmy na etapie 

przygotowania zapytania ofertowego takie zapytanie będziemy puszczać w najbliższy 

poniedziałek zarówno na tą drogę w Dębnie jak i koncepcję drogi w Rudkach tą drogę koło 

garaży i drogę w Wólce Milanowskiej tam od tej drogi nie chce używać nazwisk ale tej drogi 

asfaltowej za posesją naszej tutaj pracownicy. Pan radny chyba adresata wie o co chodzi i 

Panie radny zwracam się do pana Stanisława radnego z Dębna jeżeli będziemy wiedzieć jaka 

będzie to kwota na tą koncepcję to wówczas te środki będziemy mogli ewentualnie wcześniej 

jeśli państwo tak zdecydujecie przesunąć na projekt i budowę tego oświetlenia dlaczego o tym 

mówię ponieważ robiliśmy rozpoznanie cenowe tego zadania jeśli chodzi o oświetlenie 

budowę i projekt oświetlenia przy tej drodze między Dębnem a Jeziorkiem i tam kwota 

opiewa na ponad 30 000 zł. No w tym momencie takiej kwoty nie mamy ale być może z 

oszczędności tej koncepcji i dołożenia do tego zadania oświetleniowego uda się zrobić 

przynajmniej część tego zadania, czyli zaprojektować i wykonać jakiś odcinek. Myślę to 

odcinku takim chyba najrozsądniej by było żeby ten odcinek wykonać od drogi powiatowej 

tutaj do rzeki przynajmniej ten odcinek. Dziękuję bardzo.  

Radny Stanisław Cisłowski 

Dziękuję bardzo za odpowiedź.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję Radna Lidia Wiącek zgłosiła się do wypowiedzi. Proszę bardzo.  

Radna Lidia Wiącek 

Dziękuję. Witam wszystkich ja mam pytanie do Marka Partyki również jeśli chodzi o 

koncepcję dróg gminnych bo wymienił pan drogi gminne z funduszu sołeckiego a 

miejscowość Trzcianka również z funduszu sołeckiego miała mieć zrobioną koncepcję, czy 

coś pan wie na ten temat? Bardzo proszę o odpowiedź.  

Kierownik Marek Partyka 

Tak pani radna ta droga w miejscowości Trzciance jest już wyłoniony wykonawca na 

koncepcję to jest koncepcja pięciu dróg o których żeśmy mówili tutaj na jednej z pierwszych 

komisji w tym roku. Ja przypomnę są to droga Gminna w miejscowości Hucisko Mirocice 

długość odcinka 2 400 m jest to droga w Jeleniowie na działce ewidencyjnej 856 o długości 4 

200 m droga dojazdowa do posesji w Dębnie tu nie chcę mieć nazwiska długość 500 m 

Wólka Milanowska droga wewnętrzna 720m i droga właśnie w Trzciance 890m. Wykonawca 

ma te koncepcję wykonać do czerwca do połowy czerwca mniej więcej tego roku. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję. Proszę bardzo pan radny Dawid Marzec.  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo panie przewodniczący. Ja chciałbym odnieść się do takiego tematu można 

powiedzieć gorącego który ostatnio miał miejsce na naszych komisjach mianowicie 

mieszkańcy apelowali poprzez petycję później mają interpelacje odnośnie targowiska w 



Rudkach i handlu w pasie drogowym. Ostatnio mieliśmy takie spotkanie z Burmistrzem, 

sołtysem Rudek no i coś udało się w tym temacie ruszyć za to jestem wdzięczny bo w końcu 

się udało da się jednak coś ruszyć. Za co dziękuję w imieniu mieszkańców. Już nawet przed 

tym piątkiem który będzie de facto tym sprawdzianem dla tej targowicy czy coś się zmieniło 

czy nadal jesteśmy w tym samym punkcie. Ale panie burmistrzu proszę jeszcze powiedzieć 

mieszkańcom, bo część mieszkańców ogląda nas na pewno sesje na bieżąco śledzi jakie 

zostały poczynione starania, czy ta umowa z firmą ochroniarską jest zawarta bardzo bym 

prosił jeśli można. Dziękuję uprzejmie.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję czy pan burmistrz?  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Tak odpowiem n a to pytanie bo to faktycznie temat który podjęliśmy ostatnio, w ostatniej 

chwili. Jeżeli chodzi o targowice to jest trudny temat tak jak powiedziałem na komisjach 

targowica jest grubo ponad 20 lat ona się rozwijała przez wiele lat w sposób chaotyczny. Za 

mojej kadencji zaczęliśmy troszkę to porządkować oczywiście nie zrobiliśmy tego za jednym 

zamachem wszystkiego bo nie da się tego zrobić z poniedziałku na wtorek zaczęliśmy robić 

alejki i państwo widzicie że tam troszkę alejek jest zrobionych. Zaczęliśmy usypywać tereny 

podmokłe tam gdzie ludzie stali w wodzie również wysypywać kruszywem przywieźliśmy 

tam ogromną ilość kruszywa nawet nie jestem w stanie państwu powiedzieć w tej chwili 

zliczyć ile. Było to przewożone rok rocznie natomiast problem który istniał od dawna można 

powiedzieć czyli uciążliwości z przejazdem przez ulicę Spółdzielcza czy również z wyjazdem 

z garażów ten problem w okresie takim kiedy tych handlujących jest więcej a szczególnie 

obcokrajowców ten problem narasta. Podjęliśmy takie działania tutaj po konsultacji 

oczywiście radni oraz Pan sołtys z Rudek uczestniczył w spotkaniu za co serdecznie bardzo 

oczywiście dziękuję. Ustaliliśmy że podpiszemy z firmą ochroniarską umowę na takie bieżące 

monitorowanie i pouczanie tych handlujących aby nie zajmowali pasa drogowego oraz pasa 

tutaj w obrębie garaży oraz jeszcze jeden element który wymyśliliśmy na miejscu tutaj 

skorzystaliśmy z podpowiedzi firmy ochroniarskie w prowadzimy również, będziemy 

rozdawać tym handlujący worki, które będą służyły do tego aby po prostu po sobie ci 

handlujące sprzątali. Na pewno będzie to proces nie jednorazowy czy dwu urazowy 

podejrzewam że może miesiąc może dłużej potrwa taka sytuacja że będziemy monitorować i 

pouczać oraz przygotowywać tych handlujących do zmiany nawyków ale mam nadzieję że to 

przyniesie efekty mieliśmy taką informację tutaj od firmy ochroniarskiej że podobna sytuacja 

miała miejsce na targowisku w Iłży i tam udało się po miesiącu półtora udało się uzyskać taki 

efekt że wprowadzono pewien porządek organizacje lepszą oraz większą czystość na 

targowisku tak byśmy chcieli również tutaj zrobić. Natomiast ja bym apelował również do 

radnych sołtysa Rudek ale i do mieszkańców o cierpliwość taką bo myślę że to jest 

rozwiązanie takie troszkę tymczasowe dlatego że tutaj problem tej targowicy jest większy 

aniżeli tylko te dwa wskazane problemy i myślę że za zgodą oczywiście rady i tutaj po 

konsultacjach z Radą wprowadzili byśmy taką koncepcję tej targowicy i funkcjonowania jej 

na jakąś w przyszłości i abyśmy do takiego do tej wyłaniania z taką koncepcję i podpisując 

się pod tą koncepcją wspólnie jako rada urząd po konsultacji z mieszkańcami abyśmy mogli 

dążyć do takiego rozwiązania żeby ta targowica funkcjonowało w sposób bardzo 

uporządkowany. Wiąże się to na pewno że należy przebudować ulicę Kolejową. Oczywiście 

tutaj będę rozmawiał ze starostą aby taki projekt przebudowy powstał jest tam problem z 

nieruchomościami, jak państwo również wiecie informowałem o tym jest projekt przebudowy 

kanalizacji wodnej i ściekowej na ulicy Górniczej oraz ulicy Kolejowej i w przypadku 

gdybyśmy prze budowali tą kanalizację i odprowadzenie wody deszczowej chcielibyśmy 

zrobić zaprojektować ulicę aż do mostu ulicę Kolejową czyli od drogi wojewódzkiej na 

Starachowice aż do mostu na Cząstków oczywiście włączając tam takie elementy jak również 



chodniki. No i oczywiście wówczas należałoby przebudować skrzyżowanie oraz ulicę 

Spółdzielczą ale jest również pomysł aby włączyć próbować rozładować targowice też 

wprowadzając taki dodatkowy element jak droga taka okrężna od ulicy Spółdzielczej do ulicy 

Kościelnej przy kościele czyli przy parkingu tutaj kościele parafialnym w Rudkach. Jest to 

pomysł który powstał już wiele lat temu ale nigdy nie było do tej pory jakby no takiego 

można powiedzieć siły przebicia aby tą koncepcję zrobić i znaleźć pieniądze na wykonanie. 

Natomiast w tej chwili jest to staje się coraz większym przymusem aby taką koncepcję i taką 

drogę wykonać mamy tutaj zgodę i również lobbowanie mieszkańców tych działek 

Skowrońca, którzy by bardzo chcieli aby taką inwestycje wykonać ale również mieszkańców 

Rudek, którzy idą do kościoła na cmentarz i to jest duży skrót i wygodna droga. Ta ścieżka 

służyła już wiele do przejścia tamtędy natomiast nigdy nie było możliwości wykonania. Ona 

by rozwiązała wiele problemów objazdu również dla tych którzy mają tam garaże będziemy 

tutaj na forum rady rozmawiać na ten temat i próbowali wygospodarować jakieś środki na 

koncepcję tej drogi. Myślę że takie kompleksowe działania na pewno by usprawniły działania 

targowicy na najbliższe lata. No i przede wszystkim pokazałyby mieszkańcom że robimy coś 

w kierunku uporządkowania targowicy żeby ona po prostu stała się bardziej organizacyjnie 

lepsza. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Prosi o głos pan Radny Ryszard Karpiński. Proszę bardzo.  

radny Ryszard Karpiński 

Dzień dobry mam pytanie do pana Marka Partyki panie kierowniku wymienił pan tam różne 

drogi. A co z tą drogą od ulicy Hełmowej do oczyszczalni ścieków miała być zrobiona w 

drugiej kolejności parę słów niech pan powie. Dziękuję.  

Kierownik Marek Partyka 

Już odpowiadam panie radny. Otóż jeżeli chodzi o drogi to pamiętacie państwo na tej 

pierwszej komisji podzieliliśmy te drogi na drogi które będą realizowane według koncepcji 

czyli te które wymieniłem natomiast drogi również te na które będziemy robić projekt ZRID. 

I tutaj wspólnie z kierownictwem z panami burmistrzami i państwem zaliczyliśmy do tych 

dróg projektowanych pod ZRID między innymi tą drogę w Starej Słupi na działce 

ewidencyjny Nr 99 czyli tą do oczyszczalni ścieków. W związku z powyższym na tą drogę 

jak również pozostałe czyli drogę w Nowej Słupi ulica Kwiatowa połączenie drogi gminnej 

na działce 152 z drogą gminną na działce 170 przepraszam 79 jest to miejscowość Serwis 

między Serwisem a Sosnówką i łącznik drogi gminnej Sosnówka łąki tam wiecie państwo o 

co chodzi za 190 m oraz droga tą tutaj koło cmentarza w przyszłości będzie ona niezbędna do 

obsługi parkingu na te 5 dróg mamy zamiar w najbliższym czasie ogłosić przetarg właśnie 

pod kątem zridu. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo proszę o głos prosi o głos pan radny Sylwester Kozłowski. Proszę bardzo.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dzień dobry państwu Witam wszystkich bardzo serdecznie. Bardzo przepraszam ale mam 

pewne problemy z połączeniem nie wiem czy będzie czy nie będzie przerywało. Panie 

burmistrzu chciałem sprostować kilka stwierdzeń o których pan powiedział odnośnie budżetu 

i dofinansowania które trzymaliśmy. Po pierwsze budżet na 2021 rok nie miał nic wspólnego 

z otrzymanym dofinansowaniem w wysokości ponad 4 000 000 złotych dla gmin górski. 

Środki które otrzymaliśmy zawdzięczamy radzie i podejmowanych decyzji w latach 2014 -

2018 bo jak sam Pan powiedział było to wyrównanie wysokości 0,4% do inwestycji 

poniesionych w latach 2014-2020 stąd też taka kwota. Owszem ogromne podziękowania dla 

autorów ustawy o wsparciu dla gmin górskich i to że udało się naszej gminie zakwalifikować 

do tych gór. Środki bardzo potrzebne abyśmy jak najlepiej je wykorzystali. Druga sprawa 

Pani Skarbnik bardzo dziękuję za odpowiedź na pytania które złożyłem na wspólnym 



posiedzeniu komisji bardzo szczegółowo jest rozpisane, natomiast ja zadałem pytanie o 

pozyskane środki z zewnętrznych źródeł między innymi z budżetu państwa nie chodziło mi o 

subwencję które otrzymaliśmy czy też zwrot VAT-u. Z danych które otrzymałem wynika że 

otrzymaliśmy funduszu inwestycji lokalnych dwie kwoty 155 000 zł 3 023 000 zł razem daje 

nam po 3 178 000. Bardzo proszę o przygotowanie na kolejną sesję czy też na wspólne 

posiedzenie komisji rozliczenie kwoty z tego zadania czyli rozliczenie kwoty 3 178 000 na co 

dokładnie wydatkowaliśmy te środki. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuje.  Radna Lidia Więcek prosi o głos.  

Radna Lidia Wiącek 

Jeszcze mam pytanie do Wiceburmistrza na jakim etapie jest budowa nowego ujęcia wody w 

Bartoszowinach dla miejscowości Bartoszowiny na jakim etapie jest budowa studni dla tej 

miejscowości. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję. Pan burmistrz odpowie?  

Zastępca Burmistrza Włodzimierz Zaręba 

Dzień dobry. Witam państwa, mamy podpisaną umowę z firmą która wygrała przetarg na to 

przedsięwzięcie firma tam w umowie jest zawarty termin 12 miesięczny na to żeby wykonała 

projekt na to ujęcie ale niedawno pracownicy tej firmy pytali już o jakie dokumenty i gdzie 

będą składać jeżeli chodzi o decyzję lokalizacyjna. Także prace postępują ja sądzę że ta 

inwestycja będzie wykonana w terminie. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję. Czy pan burmistrz prosił o głos? Proszę.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję bardzo panie przewodniczący ja bym chciał pana Sylwka Kozłowskiego jednak 

wypowiedź sprostować Panie Sylwku to dotyczyło lat 2016-2020 największa kwota 

wydatków inwestycyjnych dotyczyła roku 2020. Była to kwota 19 286 919 zł. W latach 2016 

była to kwota 1 609 000, w 2017 2 363 000 w 2018 13 912 000, w 2019 roku 13 631 000 i w 

2020 roku kwota 19 286 919 także to jest takie moje sprostowanie. Dziękuję bardzo.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Bardzo dziękuję panie burmistrzów to proszę jeszcze wytłumaczyć jaki jest związek z 

uchwaleniem budżetu na 2021 rok z tym dofinansowaniem o którym pan mówi to jest 

pierwsza sprawa a druga sprawa dokładnie to powtórzyłem że 2016 gdzie może pomyliłem 14 

2016-2020 realizowane inwestycje natomiast te inwestycje nie zostały zaplanowane w roku 

2015 tak? Planujemy te inwestycje co najmniej od 2014roku a realizacja jak doskonale pan 

wie następuje w latach późniejszych. Dziękuję.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący panie Sylwestrze Kozłowski zgadzam się z tym faktycznie 

budżet był projektowany i zawsze to podkreślałem przez wiele lat środki zostały skierowane 

natomiast o 2021 roku ja nie mówiłem nic, mówiłem o budżecie 2019- 20 kiedy został budżet 

uchwalony na 2020 rok. Mówiłem o tym momencie że to był trudny moment dla gminy nie 

wszyscy wierzyli że inwestycje wykonamy nie mówiliśmy tutaj jednym głosem, te inwestycje 

które państwo żeście planowali od 2015 roku powiedzieliście państwo sami że nie jesteśmy w 

stanie ich zrealizować takie były rozmowy na komisjach takie były rozmowy tutaj gdzie pani 

skarbnik poprzednia była tutaj wykreowana na gwiazdę i pokazywana że my nie zrealizujemy 

budżetu a ona nie będzie podpisywała dokumentów realizacji budżetu gdzie gmina stanęła 

przed ogromną szansą rozwoju, szansą rozwoju naprawdę na dużą skale której do tej pory 

gmina takiej szansy nie miała więc to co żeśmy budowali przez ostatnie lata od 2015 rok 

ległoby w gruzach gdyby nie jeden głos który przeważył pana przewodniczącego Rafała 

Piaseckiego, który przeważył o tym że realizowaliśmy budżet i dzięki temu do gminy w 



płynie prawie 10 milionów złotych więc ja tylko o tym mówię. Nie to nie jest forma krytyki 

tylko to jest forma mówienia o tym że w samorządzie czasami potrzebne są trudne decyzje i 

pod tymi decyzjami czasami się trzeba podpisać i stanąć na czele tych decyzji odpowiadać za 

nie bo ja za nie odpowiadam ale radny ja myślę że też za decyzję swoje odpowiada przed 

społeczeństwem jest wybrany w danej miejscowości szuka rozwiązań dobrych dla tej 

miejscowości i czasami po prostu są trudne decyzje. Ja nie mówię że nie ale te decyzję po 

prostu no trzeba po prostu za te decyzję trzeba brać po prostu odpowiedzialność i myśmy 

stanęli w trudnym momencie ja tylko o tym chciałem powiedzieć to nie jest forma krytyki 

absolutnie. To jest po prostu pokazanie że byliśmy w trudnym momencie udało się go całe 

szczęście dla naszej gminy dla mieszkańców udało się ten trudny moment pokonać. Mam 

nadzieję że to jest taki ostatni trudny zakręt po prostu że no jednak zrozumiemy że te 

inwestycje da się wykonać dla dobra mieszkańców. Ja jeszcze i będąc przy głosie chciałbym 

jeszcze jedną rzecz powiedzieć. Ja tutaj rozmawiam z panią skarbnik i te środki które żeśmy 

pozyskali to są środki ukierunkowane czyli wypełniając wnioski o dofinansowanie my 

wskazujemy wykorzystanie tych środków przynajmniej te 4 000 000 zł wskazaliśmy tu 

oczyszczalnie ścieków bo tu mogliśmy największą kwotę uzyskać 4 milionów tam jest 

największa dofinansowanie wkład własny 4 000 000 i takie wskazaliśmy i tą maksymalną 

kwotę akurat żeśmy dostali. Pozostałe kwoty dofinansowania z funduszu inwestycji lokalnych 

one są wydatkami majątkowymi to nie są wydatki bieżące właśnie i tu bym chciał radę żebyś 

mi nie tworzyli zadań dodatkowych sztucznych wprowadzali szczególnie ze środków 

bieżących bo ja tu z panią skarbnik rozmawiam i my mamy problem cały czas ze środkami 

bieżącymi. Gminy wszystkie dookoła mają problem ze środkami bieżącymi dlatego że nam 

tych środków nie przybywa w takim tempie jak rosną koszty różnego typu czy wynagrodzeń 

czy na przykład środków przeznaczonych na oświatę na mops i tak dalej więc my te środki 

cały czas bieżące środki musimy oszczędzać i po prostu szukać również dodatkowych źródeł 

dochodu w postaci podatków prawda wpływów z opłat lokalnych za ścieki wodę i tak dalej 

żebyśmy tu po prostu też mieli na uwadze nie rozdawnictwo tylko żebyśmy zachowali taki 

rozsądek że musimy jednak wpływy mieć żeby realizować inwestycje i tu też bym tutaj pani 

skarbnik mnie uczula osobiście na to często rozmawiamy o tym żeby te środki po prostu 

bardzo oszczędzać. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję radny Sylwester Kozłowski proszę bardzo.  

Radny Sylwester Kozłowski 

Dziękuję. Panie burmistrzu jak wszyscy doskonale pamiętamy skoro budżet na 2020 rok i 

wynik głosowania jaki był przy uchwalaniu głównie wynikał z problemów które przedstawiła 

pani skarbnik dotyczących wieloletniej prognozy finansowej i tego co się będzie działo w 

roku 2023 i na to była szczególnie zwracana uwaga. To że otrzymaliśmy wsparcie z funduszu 

wspierania gmin górskich super bardzo dobrze. Przypisujemy sobie zasługi które tak na 

prawdę nie są od nas zależne od nas były zależny inwestycje które realizujemy dzięki tym 

inwestycjom zostaliśmy Nasza Gmina została zakwalifikowana do gmin górskich i dzięki 

temu, że mamy tak dużej skali inwestycje otrzymaliśmy dofinansowanie. Ogromne 

podziękowania powtarzam po raz kolejny dla osób które pochylił się nad pomocą dla gmin 

pokrzywdzonych z powodów pandemii.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Radny Robert Klefas proszę bardzo.  

Radny Robert Klefas 

Dziękuję panie przewodniczący za udzielenie głosu. Panie burmistrzu w odpowiedzi na 

pańskie uwagi co do oszczędzania zwracania uwagi na rozdawnictwo i oszczędzanie środków 

bieżących to ja się z tym zgadzam. Natomiast mam taką uwagę że my już przeklasyfikowa 

liśmy w jednym roku wydatki majątkowe na bieżące i jakoś wtedy było dobrze. Tak więc 



trochę mi tu brakuje spójności w tym wszystkim. Dlaczego ogłaszamy koniec kłopotów 

budżetowych od trąbia pan można powiedzieć że my pokonaliśmy wszelkie zakręty. Na jakiej 

podstawie w ogóle się to dzieje skoro my mamy ogromne zadłużenie czyli w ogóle nie 

bierzemy pod uwagę długu Gminy czyli długu który leży na barkach każdego pojedynczego 

mieszkańca Miasta i Gminy Nowa Słupia. Inwestycje powstają i one w jakiś sposób będą 

wpływać na standaryzowanie podwyższanie standardu gminy Nowa Słupia, natomiast 

obarczone są długoletnią spłatą kredytu i tej kwestii były wypowiedzi związane z 

wątpliwościami na temat budżetu. Jak daleki jestem od tego żeby odtrabiać takie sukcesy 

dlatego, że te sukcesy należy rozpatrywać perspektywicznie co po nas? Powiedział pan 

również że trzeba brać odpowiedzialność za trudne decyzje tak trzeba mieć odwagę podjąć 

trudną decyzję trzeba mieć odwagę ją uzasadnić trzeba mieć odwagę jej bronić. W 2011 roku 

podjęta została taka trudna decyzja związana z oświatą na terenie gminy państwo w 2014r 

skrytykowaliście tą decyzję totalnie. Suchej nitki nie po zostawiliście na radzie Gminy na 

władzach upatrując w tym klęskę białą flagę wywieszoną w kwestii wypełniania zadań 

własnych Gminy dotyczących oświaty. Kiedy pojawił się wniosek o powrót szkół 

stowarzyszeniowych do samorządu słyszę od pana burmistrza że jest wszystko dobrze. 

Potwierdzili to również dyrektorzy czyli tutaj jak gdyby sprawa jest jasna. Mamy sytuację w 

której dyrektorzy stwierdzili że zarabiają dobrze uratowaliśmy sześć szkół przed niechybną 

likwidacją uratowaliśmy 70 miejsc pracy dla nauczycieli i obsługi czyli jest to było to 

działanie wizjonerskie. Czy państwo poczuwacie się w tej chwili do jakiejkolwiek 

odpowiedzialności w sferze zabrania stanowiska tu nie chodzi o ustosunkowanie się w sferze 

zabrania stanowiska co do wypowiedzi jednego z dyrektorów które padły na Komisji Oświaty 

w dniu 19 marca. Który totalnie skrytykował rade gminy za brak współpracy. Skrytykował 

radnych z tej miejscowości za to że zostali, że szkoła została pozostawiona samej sobie. Z 

tego co mnie pamięć nie myli w ciągu ostatnich 11 lat nie było sytuacji w której Radni z 

poszczególnych miejscowości gdzie znajdują się szkoły stowarzyszeniowe i samorządowe nie 

współpracowali w kierunku rozwoju zarówno w dziedzinie infrastruktury. Wystarczy 

popatrzeć jak te szkoły wyglądają wystarczy popatrzeć jak wygląda szkoła kiedy obalił się 

komin na przykład w tej szkole o której mówimy. Ja nie usłyszałem od pana burmistrza 

stanowiska w którym Pan by się określił na tym czy w końcu ta rada współpracowała z tą 

oświatą czy nie? No bo w końcu z kolei usłyszeliśmy że jest sukces. Wzorcowa współpraca 

szkół z jednostką stanowiącą. No to teraz we mnie jest pewne rozdwojenie jaźni sukces 

współpraca czyli czyj ten sukces jest kto współpracował kto podjął te decyzje. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuje bardzo odnosząc się do tematu też przypomnę że to rada pod koniec zeszłego roku 

przesunęła pieniądze na budowę boisk wielofunkcyjnego w tej szkole to nie jest tak że rada 

nie współpracuje i nic nie daje. Proszę bardzo Pan Burmistrz Andrzej Gąsior.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Bardzo serdecznie dziękuję panie przewodniczący ja powiem tam mniej nam jest potrzebnych 

złych emocji a bardziej nam jest potrzebna do za dobrych emocji. Budowania przyszłości i 

patrzenia raczej do przodu niż oglądanie się za siebie. Ja namawiam od wielu lat Pani radny 

Robercie Klefas i nie tylko pana abyśmy popatrzyli wspólnie na dobro naszej gminy dziś i 

jutro. Ja jestem wójtem od 2014 roku nie zamierzam wracać do 2011 roku bo w nim nie 

uczestniczyłem nie byłem w radzie byłem daleko od rady nie znam kulisów nie znam sprawy 

nie mogę się odnosić do rzeczy których nie znam. Od 2014 roku gmina dba o szkoły i to jest 

prawda Rada Gminy przeznaczyła wielokrotnie pieniądze na piece centralnego ogrzewania na 

termomodernizację inwestujemy wszyscy w szkołę po to żeby poprawić naszym dzieciom z 

całej naszej gminy funkcjonowanie, nie dyrektorom czy stowarzyszeniu a dzieciom naszym, 

które dowozimy i dbamy o nie bo też również gmina dowozi dzieci dba o to żeby po prostu 

dzieciom krzywda się tutaj nie działa a rodzice mieli szansę na pracę więc ten stan który 



mamy w tej chwili pielęgnujemy i pielęgnuje go cała rada pielęgnują go również i 

stowarzyszenia które się angażują w rozwój gminnej oświaty. Jeśli chodzi o zadłużenie gminy 

jeżeli chodzi o o te rzeczy które pan tutaj wspomniał mówię o panu Robercie Klefasie to 

Panie Robercie ja powiem panu tak jeśli mogę tak się zwrócić oczywiście panie radny jeżeli 

popatrzymy na rozwój budżetów gmin a szczególnie budżet naszej gminy na przestrzeni 

ostatnich 10 lat to ja bym się nie martwił o to że my nie spłacimy długu. To za dłużenie nie 

będzie duże jeżeli budżet gminy będzie się rozwijał w takim tempie jakim się rozwija przez 

ostatnie 10 lat lub przez ostatnie 15 lat ja bym się o to nie martwił. Myślę że to zadłużenie 

będzie niewielkim zadłużeniem natomiast Nasza Gmina będzie na całkiem innym etapie 

rozwoju. Jeżeli ja jako wójt trafiłem na stanowisko w 2014 roku i nasza gmina była na 

poziomie 40% skanalizowania to proszę zobaczyć skanalizowaliśmy w tym czasie wspólnie 

oczywiście z radą skanalizowaliśmy Sosnówkę Górne Osiedle Cząstków Pokrzywiankę Starą 

Słupie za chwilę będzie rozstrzygnięcie konkursu na Jeziorko Dębno części Mirocic w dalszej 

kolejności stoją Bartoszowiny Paprocice praktycznie przed nami cała gmina w bardzo 

krótkim tempie jeżeli popatrzymy na 30 lat transformacji naszej to my w krótkim tempie w 

ostatnim okresie czasu potężny wysiłek dajemy na rozwój naszej gminy ale to są inwestycje 

które będą przynosić dochody to też trzeba pod tym kątem patrzeć. To nie tylko jest to żeśmy 

wydali pieniądze to są inwestycje gdzie za chwilę będą przychody z kanalizacji przecież 

analizujemy wszystkie dane patrzymy że kanalizacja przez długi okres czasu nam się nie 

bilansowała w opłatach jest tu problem szerszy ale przez lata był nierozwiązywalny musimy 

stanąć też przed jako rada i tu jako Urząd Gminy przed takimi faktami że musimy to 

uporządkować tą gospodarkę żeby ludzie się przyłączyli wykonaliśmy teraz sieć 

kanalizacyjną Cząstkowa Pokrzywianki. Za chwilę będziemy kończyć Starej Słupi musimy 

zmusić ludzi do przyłączy jeżeli się nie przyłączyli dlatego że my musimy wykazać wskaźniki 

w projekcie w którym żeśmy wpisali ilość przyłączy musimy się z tych wskaźników wykazać. 

Jeżeli nie Gmina będzie miała korekty będzie zwracać pieniądze do urzędu marszałkowskiego 

skąd pozyskała dofinansowanie więc z takim problemy też musimy się zmierzyć. Jestem 

całkowicie pewien i spokojny o to że nasza gmina da sobie z tym rade a spotkałem się z tym 

że mówione było za chwilę przedstawimy państwu będzie przygotowane sprawozdanie 

dotyczące budżetu 2020 roku sprawdzimy jakie to zadłużenie czy to było 40 milionów czy to 

nie było 40 milionów i tu też nie chodzi o to żebym ja kogoś skrytykował tylko jeżeli 

wypowiadamy słowa to bierzmy za słowo odpowiedzialność. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Ad vocem pan radny Robert Klefas.  

Radny Robert Klefas 

Jeśli mogę się zwrócić panie burmistrzu Andrzeju jeśli mi tak wolno to ja się zgadzam 

oczywiście się zgadzam z tymi wypowiedziami które pan tu przytoczył bo to piękna tyrada. 

Tylko wiele wydarzeń miało miejsce po drodze więc ja zadałem panu konkretne pytanie w 

2014 roku reformę oświaty wykorzystał pan do totalnej krytyki tej decyzji o to pytam. Tutaj 

chce żeby pan zabrał stanowisko bo z mojej strony zadałem jedno pytanie czy państwo 

przewidujecie możliwość uzyskania władzy i co wtedy z optyką patrzenia na niektóre temat. 

Totalnie skrytykowaliście reformę oświaty wręcz od czci i wiary nagrywa liście ludzi którzy 

przyczynili się między innymi moją osobę byłem pozbawionych honoru. Dlatego teraz bronię 

swojego honoru i proszę o konkretną odpowiedź jak zmieniła się pana optyka od 2014 roku 

co się zadziało takiego od 2014 roku? Bardzo o to proszę.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Proszę bardzo Pan Burmistrz Andrzej Gąsior.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Odpowiadam Panie Robercie nigdy nie wchodziłem w polemikę dotyczącą reformy nie 

uczestniczyłem w niej od 2011 roku nie znałem faktów nie uczestniczyłem w niej nie 



krytykował nie wchodziłem żadną polemikę ani dyskusję na żadnym spotkaniu. Gdzieś 

rozmowa o o świecie była ale ja nie miałem wiedzy na temat tego żeby na ten temat 

dyskutować w szczegółach i nigdy takiej dyskusji ja osobiście nigdy nie podejmowałem to 

jest raz. Jeżeli chodzi o pierwszy raz przepraszam niech pan przypomnij bo w tej chwili 

wybiegła zaczął pan od... Także jeżeli pana to zadowala ta odpowiedź to takie jest moje 

zdanie.  

Radny Robert Klefas 

Panie burmistrzu na zebraniu wyborczym w Baszowicach i nie tylko. Krytykował pan totalnie 

mój udział w przekształceniach oświatowych jako przewodniczącego Komisji Oświaty. 

Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję. Pan Burmistrz chce zabrać głos?  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Ja myślę że ta polemika nie ma sensu ja jeżeli pan był obecny na spotkaniu w Baszowicach to 

miał pan prawo zabrać głos jeżeli powiedziałem nieprawdę można było spokojnie sprostować 

na pewno nie było z mojej strony żadnego ataku krytyki jakiejś totalnej jak Pan to nazywa. 

Mogłem mieć uwagi ale nie miałem jej na zasadzie żadnego totalitaryzmu. Nie pamiętam i nie 

przypomniał sobie nigdy czegoś takiego poza tym myślę że wie pan co to nie chodzi o to co 

kto gdzieś powiedział tylko po prostu to co robimy w tej chwili i pokazujemy społeczeństwu 

to jest istotne nie co ja gdzieś powiedziałem. Ja za swoje słowa biorę odpowiedzialności jeżeli 

podejmuję jakąś decyzję też za nią zawsze odpowiedzialny biorę. Nigdy się jej nie 

wybierałem a nie chcę wchodzić pewne rzeczy które Pan również obiecywał a do tej pory się 

nie wywiązał nie chcę o tym mówić po prostu nie jest to forum debaty. Dziękuję bardzo.  

Radny Robert Klefas 

Chętnie wysłucham panie burmistrzu chętnie wysłucham chętnie bardzo zapraszam do 

merytorycznej dyskusji. Słucham pana burmistrza.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Powiem tylko tyle panie radny że nie jest to sesja rady gminy nie jest od tego abyśmy... 

Możemy swoje zdania wymienić jest na to czas na spotkaniach jest czas spotkań sołeckich 

wszędzie można wymienić swoje poglądy natomiast rozwój Gminy myślę że tutaj na sesji 

Rady Gminy to jest najważniejsza i kluczowa rzecz jeżeli chodzi o działanie nasze 

samorządu. My jako gmina i państwo jako radni służymy mieszkańcy to jest nasz główny cel, 

nie to, że mamy inne poglądy będziemy się kłócić na ten temat na sesji bo to nie na tym to 

polega. Wycofuje się z tego. Dziękuję bardzo.  

Burmistrz Andrzej Gąsior 

Szanowni mieszkańcy Panie Przewodniczący czy mogę jeszcze zabrać głos? Chciałbym 

zwrócić uwagę na następujące fakty wszyscy służymy mieszkańcom ja od 11 lat staram się to 

robić jak najlepiej. Rzucił Pan w przestrzeń publiczną oskarżenia pod moim adresem co do 

jakiś pańskich uwag na temat mojego rzekomego niewywiązywania się z pewnych rzeczy. 

Bardzo oczekuje na konkrety to po pierwsze. Po drugie jeżeli uważa pan że sesja rady gminy 

nie jest miejscem do debatowania to nie wiem gdzie można debatować w kawiarni ja takich 

form nie akceptuje sesja rady gminy jest metodą wymiany poglądów poza tym nie wiem 

dlaczego używa pan że my mamy różne poglądy. A cóż tutaj poglądy i też nie wiem czy 

światopoglądowe czy ideologiczne moją jedyną partią jest miejscowość Baszowice Hucisko 

które reprezentuje i równomierny rozwój gminy Nowa Słupia. Zaatakował pan moją osobę w 

2014 roku nie tylko moją zaatakowani byli inni członkowie Rady Gminy którzy podejmowali 

tą decyzję była wykorzystana sprawa reformy oświaty i o to mi chodzi a jeżeli trzeba było 

dyskutować to tak był czas przed komisją oświaty, w trakcie Komisji Oświaty można się było 

odnieść chyba do bezpodstawnych ataków na radnych, no jakieś stanowisko należy zabrać. Ja 

już nie oczekuję odpowiedzi.  



Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo. Ja mam pytanie do pana Marka Partyki czy coś wiadomo są jakieś głosy z 

Zarządu Dróg Wojewódzkich odnośnie stanu nasze drogi na rynku bo naprawdę jest dramat 

jak ciężarówki przejeżdżają czy coś wiadomo w tym temacie znajdą pieniądze na remont 

tego?  

Kierownik Marek Partyka 

Już odpowiadam jak pan pamięta wysłaliśmy w tej kwestii pismo niemniej jednak do tej pory 

nie otrzymałem odpowiedzi z tego co rozmawiałem z panem kierownikiem trwają ustalenia 

można tak powiedzieć jeśli chodzi o możliwość sfinansowania tego i z reguły i doświadczenia 

wiem że takie decyzje zapadają i takie roboty się rozpoczynają w miesiącu maju. Ale ja będę 

to monitorował jeśli będę miał jakąś wiedzę to oczywiście panu to przekaże.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

No w tej chwili wróciłem chciałem... już w kwestii tej dzisiejszej sesji tam po drodze już za 

poznawałem z treścią dzisiejszej czy mogę zabrać głos?  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Oczywiście proszę bardzo.  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo tutaj no kilka wyjaśnień. Przepraszam że akurat tak to wyszło już mam kilka 

informacji że szkoda że mnie nie było od samego początku i jeszcze sekundkę na momencik 

przerwę... szanowni państwo to jest tak już chciałbym trochę uporządkować no bardzo dobrze 

i dziękuję tutaj panu Bartoszowi za to że chciał i zastąpił mnie godnie na stanowisku i 

przewodniczył dzisiejszej sesji. Ja wróciłem dopiero w tej chwili z badania no cieszę się że to 

jest negatywny wynik tego badania aczkolwiek źle się czuję i to już rozmawiałem i źle się 

czuję od kilku dni natomiast no wynik ten który jest testem na koronawirusa wyszedł 

pozytywnie więc mamy tutaj w jakiś sposób no taki dobrą nadzieję że to tylko zwykła grypa. 

Natomiast tak Panie burmistrzu wypowiada się pan na temat budżetu no ja szczerze powiem 

że już jadąc oglądałem tą sesję, niech tak pan nie mówi że to jeden głos takiego i takiego 

radnego. Nie to nie chodzi o to rada to jest rada to jest to jest ciało które podejmuje decyzję. 

Jeżeli się udało uzyskać wynik pozytywny to proszę traktować to że to cała rada podjęła taką 

decyzję. I tutaj nie ma pan prawa mówić że 1 czy taki czy taki głos miał przewagę nie rada i 

koniec. To jest stanowisko rady i bardzo proszę żeby więcej takich rzeczy nie było 

mówionych tym bardziej że było użyte moje nazwisko to że tak zagłosowałem to może i było 

wynikiem tego że przekonałem właśnie większość rady żeby było zagłosowane za. Jeżeli 

chodzi o następne kwestie tych pieniędzy które gmina dostaje na realizację szacun wielki 

panie burmistrzu szacun wielki ale to w większości to też trzeba powiedzieć że rada też za 

tym stoi bo gdyby nie były podejmowane takie decyzje jakie zostały podjęte to naprawdę 

panie burmistrzu pan jako burmistrz nie dostałby takich środku tylko i wyłącznie dzięki radzie 

takie środki są pozyskane. To jest następna kwestia. Jeszcze jest kwestia tego że dobra na 

razie tyle za chwilę jeszcze zerknę do tych moich notatek które tam sobie wykreśliłem i 

jeszcze poproszę o głos. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo Ja też tutaj może tak krótko odniosę się do tego budżetu z 2020 roku otóż 

padły tam słowa pod adresem byłej pani skarbnik. Wydaje mi się że na ten moment ona nie 

miała wiedzy że pozyskamy trzy i pół miliona potem 1 000 000 teraz 4 wtedy podjęła z jej 

punktu widzenia słuszną decyzję sami oglądaliśmy prezentację gdzie w latach 2021/22 

byliśmy tak naprawdę na takiej czerwonej kresce gdzie gminie groził upadek finansowy 

myślę że wtedy decyzja tamtej byłej pani skarbnik była jak najbardziej odpowiednia i rzetelna 

i konstruktywna na tą wiedzę którą posiadała. Jeszcze chciałem się odnieść do tematu który 



ostatnio w Nowej Słupi funkcjonuje w obiegu jest na temat którego było spotkanie w zeszłym 

tygodniu budowy drogi dojazdowej od ulicy Kieleckiej do ulicy wąkop do budowanych tam 

atrakcji. Nie wiem dlaczego wypuszczane są do mieszkańców krążą jakieś fałszywe 

informacje że radni chcą zabierać działki że tamta droga na Łazach była specjalnie utracona 

żeby tutaj innym zabierać. Otóż jest to wszystko nieprawda droga na Łazach tak jak 

słyszeliśmy na sesji miała kosztować ponad 5 milionów może i 10 milionów tak naprawdę za 

odcinek 1 do mostu gdzie jeszcze pozostawał nam do zrobienia most i dalszy odcinek do 

Łazów. Więc koszt nie wiem ile mógłby wynieść w całości na pewno z kilkanaście milionów 

do tego ta droga miała biegnąć po kilkudziesięciu posesjach miały być zabierane 

mieszkańcom po sześć siedem metrów nawet przez środek domu. W tej koncepcji którą 

zgłosili radni w tej kadencji dojazdu od Kieleckiej tak naprawdę nie ma tam konieczności 

ingerencji. Nieprawdą jest że mieszkańcom przy ulicy Kieleckiej muszą być zabierane 

każdemu działki. Nieprawda bo jest tam dużo miejsca po lewej stronie i całkowicie tamtędy 

może iść ta droga. Póki co jest to tylko koncepcja a projekt może wyglądać zupełnie inaczej. 

Zresztą takie było nasz pomysł nasza wizja że tak jak tam jest chodnik tak może zostać i 

wcale po prawej stronie nikomu nie trzeba zabierać nawet pół metra ani 10 cm. Tak samo 

chcę uspokoić mieszkankę na przy ulicy Szkolnej gdzie ma przebiegać za szkołą ta droga ona 

ma iść całkowicie po tym pustym polu na którym nic nie ma i tam jest ze 30 m szerokości. 

Nie ma takiej konieczności żeby zabierać komukolwiek po bokach. Jeżeli nie wiem dlaczego 

takie informacje są rozpuszczane są nieprawdziwe i droga ten dojazd ma być na pewno 

według wstępnych jakiś szacunków o których słyszeliśmy od projektanta z którym 

rozmawialiśmy koszt tej drogi może wynieść koło dwóch milionów więc porównując do 

kilkunastu być może milionów starej drogi przez Łazy to chyba jest nie porównuj w ogóle 

kosmiczne odniesienie. Także tu chciałem sprostować dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś chce 

zabrać głos?  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję bardzo Witam wszystkie bardzo serdecznie. Chciałem pana Marka zapytać o 

kanalizacje i wodociąg w miejscowości Serwis tam było uzupełnienie czy to będzie w tym 

roku realizowane bo wiem że projekt jest do 2021 ważny i jak wygląda oświetlenie w 

miejscowości Sosnówka od restauracji Jana w stronę góry przy drodze 756. Dziękuję.  

Kierownik Marek Partyka 

Już odpowiadam jeśli chodzi o kanalizacje wodociąg to jest to puszczone ten przetarg razem z 

przetargiem na oczyszczalnie ścieków także tutaj rozstrzygamy ten przetarg. Jeżeli chodzi o 

kwestie oświetlenia to jak już niejednokrotnie mówiłem tutaj na sesji państwu robimy ponad 

20 odcinków tego oświetlenia czyli tych do budów oświetlenie w tym roku wykonawca ma 

czy projektant ma się z tym wyrobić do końca sierpnia bodajże jeżeli faktycznie ten termin 

zostanie dotrzymany to być może nam się uda w tym roku jeszcze kilka z tych odcinków 

zrealizować. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję panie Marku jeszcze jeden temat odnośnie dzisiejszego spotkania które mieliśmy w 

miejscowości serwis to Panie Marku taka informacja tutaj do mieszkańców Serwisa, że 

końcówka drogi która tam jest przy lesie też będziemy próbowali to do projektować i 

mieszkańcy którzy mają tam działki będą konsultowane z sołtysem informację rozsyłane i 

Panie Marku taka prośba żeby pan porozmawia z panią skarbnik żeby jakieś takie pieniążki 

już można tam zarezerwować na to do projektowanie tego. Dziękuję.  

Kierownik Marek Partyka 

Ja od razu odpowiem. Otóż panie radny Panie Marcinie tak żeśmy mówili dzisiaj odbyła się 

tam wizja lokalna. Pierwszym krokiem przy tej drodze to będzie na pewno oczyszczenie 

rowów bo to o to prosili mieszkańcy. Natomiast jeśli chodzi o projekt musimy się zastanowić 

i wysondować jaki będzie koszt tego projektu. Wydaje mi się że dobrą zasadą w tym roku 



było to że radni zgłaszali czy sołtysi również zgłaszali takie inwestycje do wspólnej realizacji 

na rok następny i z takich inwestycji powstała tabelka bo oczywiście można takie inwestycje 

w rzucać tak ad-hoc w czasie roku ale no nie jest to dobra praktyka z takich względów że 

przede wszystkim powstaje pewien chaos w inwestycjach a dwa że inwestycje takie 150 m 

takie kawałeczki do projektowania i to jest zawsze drożej. Jeżeli się robi skupia się zapytanie 

nawet ofertowe na kilka nawet kilkanaście takich odcinków tak jak tutaj państwu tutaj 

wcześniej mówiłem zawsze takie inwestycje mogą być zrobione taniej i potem realizacja 

również jest tańsza. Dlatego proponuję ja tutaj... państwu przedstawimy ewentualny koszt 

szacunkowy wykonania takiego projektu i państwo podejmiecie decyzję co dalej z tym 

fantem zrobić. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Marcin Grzegorski 

Dziękuję panie Marku za odpowiedź. No to akurat wyszedł temat taki świeży bo ani pani 

sołtys ani ja nie wiedziałem o takim problemie że tam ktoś tam się dalej będzie się budował i 

nowe budynki będą powstawać. Dlatego no tu trzeba się pochylić troszkę nad tym 

problemem, wspólnie z Panem kierownikiem czy burmistrzem ustalić co dalej będziemy 

robić. Dziękuję.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo rozumiem że pan przewodniczący Rafał Piasecki jeszcze chce zabrać głos?  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

Dziękuję bardzo. Jeszcze chciałbym Panie burmistrzu myślę że dobrze... No trochę mi jest 

przykro że w jednej kwestii której no niestety no nie razem wspólnie jakieś stanowisko 

postanowiliśmy i nie przekonał pan radnych co do tego żeby to dofinansowanie co do 

mistrzostw w boksie żeby utrzymać. Myślałem że wniosek pana będzie tak naprawdę 

rzetelnie podparty że Radni nie będą mieli wątpliwości. A jednak okazało się że te 

wątpliwości się pojawiły i to jak to Pan powiedział na ostatniej sesji miód na to serce nie 

został wylany. Bo już mam informację że niestety ale ten wniosek nie został poparty i 

powiem szczerze że jestem bardzo zaskoczony tym faktem aczkolwiek wiem że cięgi ja też z 

tego tytułu będę zbierał bo ja się wypowiadałem pozytywnie na ten temat. Niemniej jednak 

sytuacja no tu nie chciałbym się w jakikolwiek sposób co do rodzinnych sytuacji zdrowotnych 

wypowiadać zmusiła mnie do tego żeby dzisiaj, żebym dzisiaj nie mógł uczestniczyć w sesji 

ze względu na bezpieczeństwo i na to żeby nie narazić na jakiekolwiek niebezpieczeństwo w 

Urzędzie Gminy bo wiadomo, że jednak przewodniczący powinien być w urzędzie i jakoś 

sterować obradami sesji. No to tutaj jestem powiem szczerze że bardzo zaskoczony że nie był 

pan w stanie tego utrzymać aczkolwiek patrząc na wypowiedzi radnych no to się nie dziwię, 

no to się nie dziwię ponieważ no widzimy co się dzieje w okresie pandemicznym i czy 

rzeczywiście to w tym okresie taka impreza mogła mieć miejsce. To jest jedno druga sprawa 

jeszcze chciałbym się też i przed mieszkańcami w jakiś sposób tam może nie usprawiedliwić 

ale wypowiedzieć że na pewno moje stanowisko względem tych okresu między sesjami 

wprowadzenia przez przewodniczącego ja na pewno w stu procentach i szczegółowo 

wypowiem się bo jest bardzo dużo zagadnień które nawet i na tej sesji chciałem poruszyć i 

odnośnie covid u i odnośnie pożarów które miały miejsce w ostatnim czasie i sytuacji j aką 

ma gmina tutaj odnośnie ratownictwa pożarniczego. Ale i również też chciałbym się odnieść 

jeszcze do poprzednich rzeczy które miały miejsce między tamtą sesją i których nie 

dopowiedziałem w tamtym okresie gdyż no tych spraw jednak nałożyło się bardzo dużo a 

chciałbym jeszcze te sprawę też poruszyć. I panie przewodniczący Bartoszu proszę jeszcze 

żeby też tam w protokole ująć kwestie tego dzisiejszej wypowiedzi na temat budżetu. 

Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo jeszcze widzę Pan burmistrz zgłasza chęć wypowiedzi. Proszę bardzo.  



Burmistrz Andrzej Gąsior 

Dziękuję panie przewodniczący ja tak ad vocem głosu pana przewodniczącego chciałbym 

wypowiedzieć się tylko krótko na temat dofinansowania boksu. Zobaczcie Szanowni państwo 

szanowny panie przewodniczący na sesji rady gminy poprzedniej odczytany jest tekst 

skierowany do rady gminy oraz do burmistrza gminy Nowa Słupia. Ja tekstu nie otrzymałem 

praktycznie przez kilka tygodni bo go nieotrzymania takiego pisma nie otrzymałem. To jest 

raz spotykam się z panem Grzegorzem Nowaczykiem u mnie w gminie zaprosiłem go na sesji 

pada z tekstu pada nie pamiętam nie chce przekłamać ale ja zrozumiałem po przeczytanym 

piśmie że wszystkie Gminy otrzymały taki tekst i dofinansowanie każda przeznacza 

postanowiłem na drugi dzień po sesji rady gminy podzwonić po wszystkich gminach. Okazało 

się że żadna gmina takiego tekstu nie dostała żadna zadzwoniłem do gminy Masłów 

zadzwoniłem do Bieliny do gminy Waśniów do gminy Bodzentyn do tych okolicznych Gmin. 

Żaden Wójt mi nie odpowiedział że nie dostał burmistrz nie odpowiedział mi że nie dostał 

żadnego pisma. Postanowiłem spotkać się z panem Grzegorzem Nowaczyk z prezesem 

zaprosiłem go tutaj, ciężko mu było znaleźć chwilę czasu ale znalazłem w podróży przyjechał 

zostawił pismo o dofinansowanie porozmawiałem na co jest przeznaczone powiedziałem mu 

że przeznaczę 10 000 zł pod rozważanie rady gminy i tak zrobiłem Panie przewodniczący. 

Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

Dziękuję bardzo cóż ja tutaj mogę dodać taki wniosek złożyłem bo to była moja i tylko moja 

osobista decyzja tak jak to uzasadniłem uważałem że nie stać nas tej chwili na przekazywanie 

takich pieniędzy bo mamy dużo ważniejszych inwestycji dużo ważniejszych wydatków 

choćby nawet w gminie na sprzęt dla rady dla pracowników na podwyżki dla pracowników 

którzy na to zasługują rozdawanie na mistrzostwa w momencie gdzie żadna inna gmina nie 

daje nic to uważam niepotrzebny. Także dziękuję za poparcie radnych którzy poparli to 

przepraszam jeśli kogoś uraziłem ale to była moja z nikim nie ustalana decyzja. Dziękuję 

bardzo. Czy jeszcze ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych?  

Przewodniczący Rafał Piasecki 

No jeśli tak jeśli mógłbym jeszcze się tam gdzieś tam wciąć to bardzo proszę. Bo tak na 

koniec się dołączyłem. Tak oczywiście jeszcze naprawdę zasadny jest kwestia tego typu że ja 

popierałem naprawdę ten wniosek i wypowiadając się w sposób jednoznaczny tylko trzeba 

może zacząć rozmawiać z radnymi żeby uzyskać pełnie poparcia do wszystkich wniosków 

zarówno o tym o czym mówił tutaj przedmówca Robert Klefas. Jako radny wypowiadając się 

i popierający w stu procentach każdego słowa trzeba rozmawiać z radnymi bo mają naprawdę 

wiele do powiedzenia to jest jedna kwestia dwa tego żeby odpowiadać burmistrzowi bo bez 

tego wniosek z dzisiejszej wypowiedzi burmistrza że jednak dzięki radzie to takie pieniądze 

gmina otrzymała ponad 4 miliony to nie jest zasługa pojedynczej osoby to jest zasługa całej 

rady wszystkich Radnych i za to wielki szacun i to tutaj wielki szacun dla przewodniczącego 

wtedy który był pana Sylwestra Kozłowski że dotknął tego i dostrzegł ten problem i dzięki 

temu może nawet nieświadomie aczkolwiek dzięki takim stanowiskom i z takim stanowiskom 

w tamtej kadencji rady możemy takie środki w tej chwili pozyskiwać i trzeba korzystać z 

takiej wiedzy i trzeba naprawdę siąść i wnioskować z wszystkiego co dobre. Dziękuję bardzo.  

Wiceprzewodniczący Bartosz Dutkiewicz 

O głos prosi Radny Dawid Marzec  

Radny Dawid Marzec 

Dziękuję bardzo Panie przewodniczący ja bardzo proszę składam wniosek o zamknięcie już 

dyskusji w punkcie sprawy różne a zamykając chciałbym wszystkim mieszkańcom kolegą 

koleżanką radnym złożyć życzenia na nadchodzą Wielkanoc dużo zdrowia i przede 

wszystkim dużo zdrowia bo w tym ciężkim okresie razem musimy jakoś tą pandemią pokonać 




